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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan és mikor kívánnak javítani a martfűi 
mentőállomáson dolgozók munkakörülményein?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Azt hiszem, abban megegyezhetünk, hogy Magyarországon az egészségügyre az elmúlt időszakban
extra  terhelés  hárult.  Abban sem lehet  vita  közöttünk,  hogy a  járványkezelés  frontvonalában  a
mentősök küzdöttek és küzdenek a mai napig is. Ezúton is köszönet az áldozatos munkájukért!
Abban azonban már vita van közöttünk, hogy az egészségügy jelenlegi állapota megfelel-e a 21.
század elvárásainak.Tudjuk a propagandából, hogy önök mennyivel többet fordítottak elődjeiknél
az  egészségügyre,  ami  dicséretes,  de  nem  elegendő.   Engedje  meg,  hogy  egy  konkrét,  a
választókerületemből való példát hozzak!

A  martfűi  mentőállomás  állapotáról  szeretném  önt  tájékoztatni,  méghozzá  az  ott  dolgozók
elmondása alapján.

A martfűi mentőállomás állapota korszerűsítésre szorul: főként a padló és az elektromos hálózat. Az
épületet szigetelni kellene, a mentősök helyiségeinek bútorzatát ki kell cserélni.

Az önkormányzat  az  épületet  térítésmentesen  biztosítja  a  mentőállomás  részére,  de  a  probléma
megoldásában nem tud  segíteni,  hiszen az önkormányzati  feladatok finanszírozása sem teljesen
megoldott.

Ezért  kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat,  hogyan  és  mikor  kívánnak  javítani  a  martfűi
mentőállomáson dolgozók munkakörülményein?

Várom érdemi válaszát!


